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Vragen van lid Langkamp (SP) aan
de minister voor Jeugd en Gezin over
de explosieve groei van kinderen die
onder toezicht staan van Bureau
Jeugdzorg Rotterdam. (Ingezonden
30 januari 2009)

1
Wat is uw mening over het artikel dat
het aantal kinderen dat onder toezicht
staat van Bureau Jeugdzorg
Rotterdam toeneemt?1

2
Is het inderdaad waar dat in de
stadsregio Rotterdam het aantal
ondertoezichtstellingen toeneemt in
verhouding tot andere plaatsen? Zo
ja, heeft u hier een verklaring voor?

3
Kunt u een overzicht geven van het
aantal ondertoezichtstellingen en
uithuisplaatsingen in de provincies en
stadsregio’s, en hoe deze aantallen
zich in de afgelopen jaren hebben
ontwikkeld?

4
Bent u bereid te onderzoeken wat de
oorzaak is van de explosieve groei
van ondertoezichtstellingen in
Rotterdam? Zo nee, waarom niet?

5
Is het waar dat de ernst van de
problematiek in gezinssituaties
toeneemt? Zo ja, wat is volgens u
hiervan de oorzaak, en wat gaat u
hiertegen ondernemen?

6
Kan worden gesteld dat er een relatie
bestaat tussen het hoge aantal
ondertoezichtstellingen in Rotterdam
en het hoge aantal kinderen (89%) dat
opgroeit in achterstandswijken? Zo ja,
wat gaat u hieraan doen?

7
Wanneer kan de Kamer uw reactie
verwachten op de brandbrief van de
12 Rotterdamse
jeugdrechtadvocaten?

8
Is het waar dat er in de stadsregio
Rotterdam te weinig hulpverleners
zijn die deze kinderen en ouders
kunnen begeleiden? Zo ja, wat gaat u
hieraan doen? Zo nee, waar zijn dan
de lange wachtlijsten aan te wijten?

9
Bent u bereid, gezien het feit dat in de
stadsregio Rotterdam het aantal
kinderen en gezinnen dat een beroep
doet op jeugdzorg explosief is
gestegen, de landelijke financiering
die de stadsregio Rotterdam ontvangt
voor jeugdzorg naar boven bij te
stellen? Zo ja, met welk bedrag?
Zo nee, waarom niet?

1 AD.nl, 28 januari 2009: «3000 kinderen
beschermd tegen ouders».

Mededeling

Mededeling van minister Rouvoet
(Jeugd en Gezin) (ontvangen 3 maart
2009)

De vragen van het Kamerlid
Langkamp (SP) over de explosieve
groei van kinderen die onder toezicht
staan van Bureau Jeugdzorg
Rotterdam kunnen tot mijn spijt niet
binnen de gebruikelijke termijn
worden beantwoord.
De reden van het uitstel is dat er
cijfers moeten worden opgevraagd
en overleg moet worden gevoerd, dit
kost tijd.
De beantwoording zal zo spoedig
mogelijk plaatshebben.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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